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ISSUED UNDER THE AUTHORITY OF THE CERTIFICATION AND ENGINEERING BUREAU OF 
INNOVATION, SCIENCE AND ECONOMIC DEVELOPMENT CANADA (ISED) 

 

Issue Date: 
Date Publiée 

2019-06-13 
Certification No.:  

No. De Certification 
24995-62T 

Type of 
Certification: 

Type de 
certification 

New Single 
Certification 

 
Issued To:  

Délivré A 
DORJI INDUSTRIAL GROUP CO., LTD 

 Rm210, Yuanxiong building, Tongxin Rd.26, Bantian street, Bantian, 
Longgang District, Shenzhen, China 

 
Hardware Version Identification Number (HVIN): DRF1262T 

Product Marketing Name (PMN): LoRa Module 
Firmware Version Identification Number (FVIN): N/A 
 

 
Test Laboratory: 

Laboratoire D’essai 
SHENZHEN ZHONGJIAN NANFANG TESTING CO., LTD 

 
1 No. B-C, 1/F., Building 2, Laodong No. 2 Industrial Park 

Xixiang Road, Boa'an District, Shenzhen, Guangdong, P.R.C. 
Test Lab ISED Number: 

Numéro ISED du laboratoire de test 
10106A 

 
Type of Equipment:  
Genre de Matériel 

Spread Spectrum or Digital Device (902-928 MHz)  
Modular Approval 

 
Antenna Information 
Informations sur l'antenne 

Antenna Type: 
Type d'antenne 

External antenna 
Antenna Gain: 

Gain de l'antenne 
2.5 dBi 

 
Radio Standards Specification (RSS) No., Issue & Date: 
RSS Spécification/Édition & Date 

RSS-247, Issue 2, February 2017 

 
Frequency Range 

(MHz) 
RF Power 

(W) 
Measured Bandwidth 

(kHz) 
Emission Designator 

902.5 – 927.5  0.10617 510 510KG1D 

 
Certification Notes:  N/A 
Notes de Certification 

 
 

Certification of equipment means only that the equipment has met the requirements of the above-noted specification. Licence 
applications, where applicable to use certified equipment, are acted on accordingly by the ISED issuing office and will depend on the 
existing radio environment, service and location of operation. This certificate is issued on condition that the holder complies and will 

continue to comply with the requirements and procedures issued by ISED. The equipment for which this certificate is issued shall 
not be manufactured, imported, distributed, leased, offered for sale or sold unless the equipment complies with the applicable 
technical specifications and procedures issued by ISED. 

La certification du matériel signifie seulement que le matériel a satisfait aux exigences de la norme indiquée ci-dessus. Les 
demandes de licences nécessaires pour l’utilisation du matériel certifié sont traitées en conséquence par le bureau de délivrance 
d’ISDE et dépendent des conditions radio ambiantes, du service et de l’emplacement d’exploitation. Le présent certificat est délivré 

à la condition que le titulaire satisfasse et continue de satisfaire aux exigences et aux procédures d’ISDE. Le matériel à l’égard 
duquel le présent certificat est délivré ne doit pas être fabriqué, importé, distribué, loué, mis en vente ou vendu à moins d ’être 
conforme aux procédures et aux spécifications techniques applicables publiées par ISDE. 

I hereby attest that the subject equipment was tested and found in compliance with the above-noted specification.  
J’atteste, par la présente, que le matériel a fait l’objet d’essai et a été jugé conforme à la spécification ci-dessus. 
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Signature:  

Name: Daria Liu 

Title: Certifier 
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